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Diever – Politiek Westerveld verkeert in een diepe crisis. DSSW-SW en Gemeentebelangen hebben de stekker 
uit de huidige coalitie met Progressief Westerveld (PW) getrokken. Beide partijen missen momenteel het 
vertrouwen om met PW deze bestuursperiode af te maken. Een informateur moet nu in kaart brengen hoe het 
nu verder moet in politiek Westerveld.
 
Het vertrek van wethouder Wilfried de Jong van Progressief Westerveld en de nasleep hiervan blijven de 
gemoederen in politiek Westerveld bezighouden. Zodanig dus dat de coalitie tussen Progressief Westerveld, 
DSSW-SW en Gemeentebelangen is geklapt. In een persbericht schrijven DSSW-SW en Gemeentebelangen dat 
‘de bestuurlijke situatie in Westerveld en de overleggen die hierover zijn gevoerd aanleiding om een 
informateur te zoeken. ‘Doel van de informateur is om te onderzoeken of er nog voldoende basis bestaat om 
de huidige coalitie van Progressief Westerveld, DSSW-SW en Gemeentebelangen voort te zetten’, zo zegt 
fractievoorzitter Geke Kiers van Duurzaam Sportief Sociaal Westerveld-Sterk Westerveld. ‘Er is de laatste tijd 
zoveel gebeurd, dat nu voor ons het moment is aangebroken om te bekijken of we wel verder kunnen met PW.’ 
De breuk tussen wethouder Wilfried de Jong en Progressief Westerveld heeft bij de twee coalitiepartners voor 
onrust gezorgd. 'De afgelopen weken hebben er verschillende overleggen plaatsgevonden. Tussen de 
fractievoorzitters, de voorzitters van de partijen. Daarbij zijn ook de zittende wethouders betrokken geweest. 
Deze gesprekken zijn voor ons aanleiding geweest om een informateur in te schakelen die de politieke situatie 
in beeld gaat brengen en advies gaat uitbrengen hoe verder’, zo zegt Kiers. ‘Dat betekent dat op dit moment 
het college wordt gevormd door burgemeester Jager en de wethouders Henk Doeven van DSSW-SW en Jelle de 
Haas van Gemeentebelangen. ‘Wij, DSSW-SW en Gemeentebelangen, willen een onafhankelijk onderzoek om 
verder te kunnen besturen vanuit vertrouwen en stabiliteit en om weer tot een compleet en solide dagelijks 
bestuur te komen.’

Wethouder Wilfried de Jong van Progressief Westerveld, een samenwerkingspartij tussen GroenLinks en D66, 
kondigde in juli onverwachts zijn aftreden aan. Hij kon niet langer leven met de opstelling van zijn eigen fractie 
in de gemeenteraad. Met name het dossier lelieteelt leverde verschillen van inzicht op. Progressief Westerveld 
stelde daarop een vierkoppige adviescommissie die de opdracht kreeg een kandidaat-wethouder aan te 
leveren. Die dacht de commissie en daarop ook de partij gevonden te hebben in de persoon van de huidige 
fractievoorzitter van Progressief Westerveld Michiel van de Kasteelen. In een besloten vergadering vorige week 
waarbij alle Westerveldse fracties vertegenwoordigd waren behalve Progressief Westerveld, is Van de 
Kasteelen echter unaniem afgewezen als kandidaat-wethouder.

Donderdag werd duidelijk dat Progressief Westerveld de huidige fractievoorzitter Michiel van de Kasteelen 
naar voren had geschoven om de opgestapte wethouder De Jong op te volgen. De vijf andere politie fracties 
zagen dit niet zitten. In een geheim overleg dat de vijf partijen vorige week zonder PW voerden, wed Van de 
Kasteelen afgewezen als kandidaat-wethouder. Hans Verhoef,  voorzitter van Progressief Westerveld en ook 
voorzitter van de vierkoppige commissie die de taak heeft een opvolger te vinden voor de vertrokken 
wethouder Wilfried de Jong, wilde donderdag nauwelijks reageren op te afwijzing. ‘Volgens hem ‘viel het 
allemaal wel mee’ en ‘we zagen het wel aankomen’. Meer wilde Verhoef er niet over zeggen. ‘Wij gaan niet 
met modder gooien en geen negatieve praatjes naar buiten brengen.’ Is hij dan teleurgesteld in DSSW-SW en 
Gemeentebelangen, de twee fracties met wie Progressief Westerveld het college in Westerveld vormt? Na lang 
aandringen wil Verhoef daar toch wel iets over zeggen. ‘Die twee partijen waren al lang op de hoogte van ons 
voornemen om de huidige fractievoorzitter van Progressief Westerveld Michiel van de Kasteelen naar voren te 
schuiven als wethouder. Toen hebben wij niets gehoord. Vorige week bleek ineens dat ze tegen Van de 
Kasteelen zijn.’


